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Slovo starosty: 

 
Dobrý den, vážení spoluobčané, 

pesimisté v tuto dobu mrzutě říkají, že už je půl léta a prázdnin za námi. Optimisté jim odpoví, že 

je skvělé, že máme před sebou ještě půl prázdnin a zbytek léta. Patřím k těm druhým, a proto se 

v situacích, které se nevyvíjí úplně podle představ, snažím orientovat a hledat v nich snad i určitá 

pozitiva. 

Po více než dvou měsících, po vynuceném zpomalení prací na rekonstrukci Jarečkovy hospody 

z důvodu přeprojektování stávajících nevyhovujících stropních konstrukcí a střechy (zevrubně jsem 

vás informoval v červnovém zpravodaji), začala dodavatelská firma znovu na plné obrátky pracovat. 

Zastupitelé schválili předložený dodatek ke smlouvě č.1, který obsahuje nacenění potřebných prací 

o bezmála 3,3 mil. Kč. Toto navýšení oproti původnímu záměru obsahuje úplně novou střešní 

konstrukci, nové stropy, nový vytužující věnec atd. Navýšení je poměrně značné, ale je fajn, že se 

nám potvrdilo, že to budou uznatelné náklady a proplatí nám je poskytovatel dotace - Ministerstvo 

průmyslu a obchodu. Děkuji tímto panu místostarostovi Matěji Trávníčkovi, jež se velkou měrou 

postaral o komunikaci mezi poskytovatelem dotace, projektanty a realizační firmou při projednávání 

těchto změn. Díky. 

Minulý měsíc jsme vysoutěžili dodavatele stavebních prací na Rekonstrukci požární zbrojnice. Ve 

výběrovém řízení vyhrála nejnižší nabídnutou cenou ve výši 6 982 910 Kč vč. DPH firma Staredo 

s.r.o. z Nového Města na Moravě. Staveniště bychom měli předat na podzim tohoto roku a hotovo 

by mělo být dle Smlouvy o dílo do 30.9.2024. 

Dne 10. července jsme předali firmě Aquasys s.r.o. staveniště, a ta se pustí do dostavby splaškové 

kanalizace ve stávající zástavbě rodinných domů, kanalizačního přivaděče a související dešťové 

kanalizace v Chaloupkách. Dle smlouvy o dílo by měla být celá akce hotova do 12 měsíců od 

zahájení prací. Já pevně doufám, že se tento termín podaří co nejvíce zkrátit. 

V červenci jsme také „konečně“ vypsali výběrové řízení na dodavatele stavebních prací na nové 

stavební parcely v obytném souboru Chaloupky. Když to půjde bez komplikací, tak bychom mohli 

vítěznou firmu vyhlásit začátkem září. Až budeme vědět konečnou cenu celého díla, tak zastupitelé 

obce určí cenu, za kterou budeme prodávat 1 metr čtvereční kompletně zasíťované parcely a budeme 

dále řešit způsob prodeje. 

Za zmínku určitě stojí rozhodnutí Rady obce, která schválila žádost o zápis našeho Heráleckého 

masopustu na Seznam nemateriálních statků tradiční lidové kultury Kraje Vysočina. Na tento 

prestižní seznam se zapisují nejvýznamnější nemateriální projevy tradiční lidové kultury na území 

Kraje Vysočina. Doufám, že se i do budoucna u nás najde dostatečný počet lidí udržujících tuto 

tradici dále živou a v plné síle. 

V průběhu července bylo provedeno a na začátku srpna bude dokončeno čištění kanalizačního 

hlavníku od nákupního střediska do ČOV. Po vyčištění bude proveden kamerový záznam. Ten by 

nám měl prozradit, v jakém stavu je tento „nejdůležitější“ úsek kanalizace a měl by nás nasměrovat 

k dalším budoucím potřebným krokům, vedoucím k řádnému provozování celého kanalizačního 

řádu. Po nahlášeném problému s přečerpávací stanicí na Kocandě, jsme postupně odvezli fekálním 

vozem asi 40 kubíků splašků do ČOV, následně zaměstnanci obce přečerpávačku vyčistili a 

zprovoznili pravděpodobně delší dobu nefunkční čerpadla. Děkuji panu Teplému za upozornění. 

Na základě informací od vedení SDH bude končit provoz výčepu v Kulturním domě. Byl bych rád, 

kdyby se mezi námi našel někdo, kdo by byl ochotný se postarat o jeho další provoz. Pokud by měl 

někdo zájem, tak se více podrobností dozví u mě. 

                                                                                                       Příjemný srpen přeje váš starosta 
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                                   Usnesení ze zápisu ze zasedání Zastupitelstva obce Herálec              

                     č. 9/7-2023, konaného 26.7.2023 v 17:00 hodin 

                 v zasedací místnosti v budově bývalé České školy 

Zahájení: 17:00 hod.  

Místo konání: Obecní úřad v Herálci – budova úřadu č.p. 80 

Celkový počet čl. ZO: 13,  viz.„Prezenční listina“ (Matěj Trávníček od 17:07 hod., Ing. Karel Štoll 

st. do 18:16 hod.) 

Omluveni: Ing. Tomáš Odvárka, Ing. Lukáš Teplý 

 

1.  Záznam jednání: 
  Zasedání zahájil a řídil starosta: Zdeněk Gregor                                  

1.1. Jmenování zapisovatele: Anna Havlíková 

1.2. Jmenování ověřovatelů zápisu: Bc. David Gregor, Ing. Ilona Vráblová  

1.3. Starosta Zdeněk Gregor upozornil přítomné zastupitele a občany, že je ze zasedání 

zastupitelstva pořizován zvukový záznam. 

       Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 (chybí Matěj Trávníček) 

2.    Schválení programu 

Návrh doplněného programu jednání: 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

2.  Schválení programu 

Informace z jednání Zastupitelstva obce Herálec č. 8/6-2023 ze dne 14.6.2023 a z jednání Rady obce 

Herálec č. 9/6-2023 ze dne 27.6.2023 

4. Hospodaření obce  

4.1.   Daňová výtěžnost (daně po měsících + daně nápočtem) 

4.2    Rozpočtové opatření 5/2023 

5. Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 

5.1. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě – Lesy České republiky, 

s.p. 

5.2.   Nabídka sdružených služeb dodávky elektřiny společnosti Vemex Energie 

5.3.   Komise pro otevírání obálek na akci „Herálec, obytný soubor RD Chaloupky“ 

5.4.   Komise pro výběr dodavatele na akci „Herálec, obytný soubor RD Chaloupky“ 

5.5.   Zápis z kontroly Kontrolního výboru č.41/2023 konané dne 3.7.2023 

5.6.   Poptávkové řízení na akci Oprava stávající lávky přes řeku Svratku v obci Herálec 

5.7.   Žádost č.j. 451/2023 o prodej pozemku p.č. 975/35 v k.ú. Český Herálec 

5.8.   Žádost č.j. 418/2023 o prodej pozemku p.č. 482/11 v k.ú.Český Herálec 

5.9.   Žádost č.j. 419/2023 o prodej pozemku p.č. 99/32 v k.ú. Český Herálec 

5.10. Žádost č.j. 491/2023 o prodej pozemku p.č. 540 v k.ú. Herálec na Moravě 

5.11. Cenová nabídka na projektovou dokumentaci – převedení zvýšených průtok nádrže 

na Kocandě 

5.12. Dodatek ke smlouvě o dílo – Rekonstrukce domu č.p. 91 Herálec 

5.13. Žádost č.j. 584/2023 o zpevnění příjezdové komunikace k č.p. 192 a 193 

5.14. Cenová nabídka inženýrské činnosti na akci „Herálec – Rekonstrukce požární zbrojnice“ 

5.15. Nabídky na činnost KOOBOZP – Přístavba SDH 

5.16. Plán společných zařízení KoPÚ Herálec na Moravě a Kocanda 

5.17. Smlouva o družení dodávky elektřiny – byt č. 3 DPS Herálec 

5.18. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – GasNet, s.r.o. 

5.19. Pověření starosty k zastupování pana Plevy k úředním výkonům vyplývajícím z povinností 

určeného opatrovníka 

5.20. Pověření účetní obce dispozičním právem k transakcím na bankovním účtu opatrovance 
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     5.21. Vypracování nového Kanalizačního řádu viz. příloha 

     5.22. Cenová nabídka - Oprava lávky pro pěší přes řeku Svratku. 

5.23. Zápis ze zasedání kulturní komise 

5.24. Žádost SDH o upomínkové předměty pro výročí oslav 130 let 

6. Diskuse 

2. ZO schvaluje doplněný program jednání. 

 Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0  (chybí Matěj Trávníček) 

3. Informace z jednání Zastupitelstva obce Herálec č. 8/6-2023 ze dne 14.6.2023           

a z jednání Rady obce Herálec č. 9/6-2023 ze dne 27.6.2023. 
Zastupitelé vzali na vědomí. 

17:09 příchod Matěj Trávníček 

4.   Hospodaření obce 
4.1. ZO vzalo na vědomí daňovou výtěžnost Obce Herálec do 30.6.2023. 

4.2. ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2023 dle předloženého návrhu. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

5.  Projednání smluv a náležitostí vyhrazených ZO 
5.1.  ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě – Lesy 

České republiky, s.p., a pověřuje starostu jejím podpisem dle předložené smlouvy 

o smlouvě budoucí. 

  Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0  

5.2.  ZO bere na vědomí nabídku sdružených služeb dodávky elektřiny společnosti Vemex 

Energie. 

5.3. ZO schvaluje komisi pro otevírání obálek na akci „Herálec, obytný soubor RD Chaloupky 

ve složení : starosta, Ing. Karel Štoll ml., M. Pospíšilová 

 Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0  

5.4. ZO schvaluje komisi pro výběr dodavatele na akci „Herálec, obytný soubor RD Chaloupky 

ve složení : starosta, Ing. Karel Štoll ml., Ing. Petr Vrábel (náhradníci Pavel Troníček, Ing. 

Ilona Vráblová). 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

    5.5. ZO projednalo  Zápis z kontroly Kontrolního výboru č. 41/2023, konané dne 3.7.2023. 

    5.6. ZO schvaluje  na základě provedeného Poptávkového řízení na akci Oprava stávající lávky 

               přes řeku Svratku v obci Herálec jako dodavatelskou firmu SPH Stavby, s.r.o. Bystřice nad 

                Pernštejnem, IČO: 262 30 470, za cenu v celkové výši 1.224.777,73 Kč včetně DPH 

               a pověřuje starostu podpisem smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

5.7. ZO schvaluje  na základě žádosti č.j. 451/2023 a řádně zveřejněného záměru prodeje od 

14.6.2023 do 30.6.2023 prodej pozemku p.č. 975/35 o výměře 107 m2 v k.ú. Český Herálec  

p. MH, ČH za cenu ve výši  50,-- Kč/m2 s tím, že veškeré náklady s tím spojené uhradí 

kupující,  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

5.8. ZO schvaluje  na základě žádosti č.j. 418/2023 a řádně zveřejněného záměru prodeje 

od 14.6.2023 do 30.6.2023 prodej pozemku p.č. 482/11 o výměře 34 m2 v k.ú. Český 

Herálec  manželům  U, ČH za cenu ve výši  50,-- Kč/m2 s tím, že veškeré náklady s tím 

spojené uhradí kupující,  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

5.9. ZO schvaluje  na základě žádosti č.j. 419/2023 a řádně zveřejněného záměru prodeje od 

14.6.2023 do 30.6.2023 prodej pozemku p.č. 99/32 o výměře 37 m2 v k.ú. Český Herálec  

p. P. B, Herálec za cenu ve výši  50,-- Kč/m2 s tím, že veškeré náklady s tím spojené uhradí 

kupující,  a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 
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5.10. ZO schvaluje  na základě žádosti č.j. 491/2023 o prodej pozemku p.č. 540 o výměře 2503 

m2 v k.ú. Herálec na Moravě  prodej tohoto pozemku. 

Hlasování: Pro: 0, proti: 12, zdrž: 1                     Návrh nebyl přijat. 

5.10.1. ZO pověřuje starostu obce k dalšímu jednání se zástupci Lesy ČR, s.p. ve věci nabídky 

směny pozemků o stejné výměře. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0 

    5.11. ZO schvaluje  Cenovou nabídku na projektovou dokumentaci řešící převedení zvýšených 

průtoků z vodní nádrže na p.p.c. 209/4 v k.ú. Kocanda – fi. Ing. Václav Kurka, Přelouč, 

IČO: 13179276 za cenu 39.930,-- Kč včetně DPH a pověřuje starostu podpisem smlouvy 

o dílo. 

Hlasování: Pro: 13, proti: 0, zdrž: 0                   18:16 odchod Ing. Karel Štoll st. 

5.12. ZO schvaluje  Dodatek č.1. Smlouvy o dílo č.S13-23 s TSM design s.r.o. na akci  
Rekonstrukce domu č.p. 91 Herálec, celkové navýšení ceny v hodnotě 3.260.007,34 Kč, a pověřuje 

starostu podpisem tohoto dodatku po písemném schválení technického dozoru investora. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0  

5.13. ZO schvaluje  žádost č.j. 584/2023 o zpevnění příjezdové komunikace k č.p. 192 a 193 

Herálec. 

Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdrž: 7                     Návrh nebyl přijat 

5.14. ZO schvaluje  Cenovou nabídku inženýrské činnosti na akci „Herálec – Rekonstrukce 

požární zbrojnice“ – František Machovec, Chotěboř, IČO: 18530524 za cenu                    

590,-- Kč/hod.  a pověřuje starostu podpisem smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.15. ZO schvaluje  Cenovou nabídku na inženýrskou činnost KOOBOZP na akci  „Stavební 

úpravy objektu č.p. 81, Herálec – Přístavba SDH“ za cenu 74.415,-- Kč včetně DPH  a   pověřuje 

starostu podpisem smlouvy o dílo. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.16. ZO schvaluje  Plán společných zařízení komplexních pozemkových úprav Herálec                 

na Moravě a Kocanda. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.17. ZO schvaluje  Smlouvu o sdružených službách dodávky elektřiny ze sítě nízkého napětí 

na odběrné místo byt č. 3 v Domě s pečovatelskou službou Herálec a pověřuje starostu 

podpisem této smlouvy. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.18. ZO schvaluje  Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – GasNet, s.r.o, 

Ustí nad Labem – na parc. č. 521/1 v k.ú. Herálec na Moravě za úplatu 2 tis. Kč a pověřuje 

starostu podpisem této smlouvy. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.19. ZO pověřuje  starostu obce  k zastupování pana Plevy k úředním výkonům vyplývajícím 

z povinností určeného opatrovníka 
Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

5.20. ZO schvaluje  Pověření starosty obce, jako ustanoveného opatrovníka opatrovance 

p. Plevy, účetní obce Annu Havlíkovou dispozičním právem k transakcím  na bankovním 

účtu opatrovance. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

     5.21. ZO bere na vědomí vypracování nového Kanalizačního řádu viz. Příloha. 

5.22 ZO schvaluje Cenovou nabídku - Oprava lávky pro pěší přes řeku Svratku, varianta rošt, 

v ceně 227.589.23 Kč bez DPH a pověřuje starostu obce podpisem smlouvy o dílo s firmou 

SPH stavby, s.r.o. Bystřice nad Pernštejnem, IČO: 262 30 470. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 
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5.23. ZO bere na vědomí Zápis ze zasedání kulturní komise. 

5.24. ZO schvaluje  žádost SDH Herálec o upomínkové předměty – knihy v počtu 60 ks,                    

po 20 ks od každé. 

Hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrž: 0 

 

 

Další plánované veřejné zasedání ZO Herálec bude ve středu 13.9.2023 

v 17:00 hodin v budově bývalé České školy.  




            Lesní hospodář, p. Fr. Vrána upozorňuje na přísný zákaz kouření 

      a    rozdělávání otevřených ohňů v obecních lesích i v jejich blízkosti. 
 

Vážení a milí spoluobčané, 

     jak jistě víte, v srpnu se chystají velkolepé oslavy 70. výročí založení TJ Sokol Herálec. 

Místní organizace KDU-ČSL se rozhodla u příležitosti konání této akce podpořit sobotní turnaj 

žákovských kategorií a vítězům tohoto fotbalového klání věnuje tři zápasové míče značky UMBRO 

a tři sportovní tréninkové vaky pro hráče. Pevně věříme, že míče budou vítězům dlouho a dobře 

sloužit, podpoří je v jejich sportovním úsilí a pomohou jim nadále rozvíjet jejich sportovní talent. 

Všem účastníkům turnaje žákovských kategorií budeme držet palce!  

     A nezůstaneme jen u kategorie mládeže. Stejně jako tomu bylo i v loňském roce, podpoří naše 

organizace a naši zastupitelé také mistrovská utkání našeho A-týmu. Na fotbalový zápas, který 

se uskuteční dne 23. 8. 2023, věnuje organizace KDU-ČSL 5l soudek piva Heineken. Na další dva 

soudky chlazeného moku, které do tomboly věnují paní Hana Štollová a pan Ing. Karel Štoll ml., 

se můžete těšit na mistrovských utkáních konaných ve dnech 27. 8. a 3. 9. 2023.   

     Na závěr mi dovolte poděkovat všem členům, funkcionářům, sportovcům a hlavně našim dětem, 

které jsou budoucností a zárukou pokračování TJ Sokol Herálec. Všem našim fotbalovým 

kategoriím přejeme hodně úspěchů a co nejvíce gólů v brankách soupeřů.  

     Tělovýchovné jednotě Sokol Herálec blahopřejeme k tak významnému výročí a do dalších let 

přejeme mnoho sportovních úspěchů.       

                                                                                                              

                                        Za místní organizaci KDU-ČSL                                

                        Pavel Teplý 
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Kulturní okénko 

 
Co jsme zažili v červenci 

 
K letním prázdninám samozřejmě patří letní kino, a tak jsme si pro Vás na každý měsíc jedno 

nachystali. V červenci jsme promítali film „Elvis“ a v srpnu se můžete těšit na hit letošního léta, 

film „Barbie“.  

 
V neděli 23.7. nás navštívil divadelní soubor Divadlo 

Klauniky Brno s představením „Don Quijote de la Ancha“ 

v režii pana Bolka Polívky. Představení to bylo vskutku 

nevšední, jak už se dalo vzhledem ke zmiňované režii 

očekávat. Kdo si přišel posedět a pouze sledovat 

představení, byl brzy vyveden z omylu, protože na 

představení se podíleli bezmála všichni diváci. Jak bylo 

řečeno v úvodu představení, sezení bylo dost a je potřeba se 

do dění kolem nás zapojit.        

V sále panovala veselá nálada a o výbuchy smíchu nebyla 

nouze. Děkujeme všem divákům, kteří se nebáli udělat si 

legraci i sami ze sebe a s herci spolupracovali na tvorbě celého představení. Věříme, že chvíle 

strávené na jevišti pro Vás byly milým, ač možná nečekaným zážitkem. My jsme to také nečekali. 

      

 

 

Kultura v srpnu 

 
1.-31.8. naučná stezka „Za lžičkou medu s včelkou Věrkou“ 

autorkou je paní Lucka Pacnerová 

Stezka bude vhodná i pro kočárky a povede od rybníku Hať 

k Baldoufu. Více informací zveřejníme na FCB obce. 

 

 
25.8. Letní kino BARBIE – od 21:00 hod. na hřišti (při nepříznivém počasí KD) vstupné 100,-Kč. 

 

Hit tohoto léta. Americký komediální satirický film režisérky Grety 

Gerwig. V hlavních rolích Margot Robbie a Ryan Gosling. 

„Žít v Zemi Barbie znamená být dokonalou bytostí na dokonalém místě. 

Pokud tedy nemáte úplnou existenciální krizi, nebo jste Ken.“ (Vertical 

Ent.) 

 

 

 

 

Děkujeme za Vaši přízeň a těšíme se na další společná setkání.  

 

Kulturní komise 
 
  



8 

 

SPORT 

 

MUŽI  

Na konci června jsme po několika letech uspořádali turnaj v malé kopané. Na poslední chvíli se 

odhlásil jeden z týmů, i tak se na naše hřiště sjelo celkem 17 mužstev a konkurence byla opravdu 

veliká – předseda oddílu přivezl hvězdný kádr v čele s našimi bývalými hráči Koudelkou 

a Slováčkem, dále se do bojů o pohár přihlásily různě poskládané celky z Hlinska, Žďáru, Nové Vsi 

či Nového Města. Pozadu nezůstali ani naši borci a možná trochu překvapivě se dostali až do finále, 

kde podlehli na penalty Bulbasaurům ze Žďáru. Třetí místo si odvezlo AC Hlinsko, nejlepším 

brankářem turnaje se stal Martin Žejdlík, nejlepším hráčem byl zvolen současný kapitán A-týmu 

Žďáru Čestmír Vitásek z Bulbasaurů. Děkujeme všem sponzorům, kteří se podíleli nejen na cenách 

pro nejlepší. Dále děkujeme všem organizátorům, kteří se zasloužili o hladký průběh akce, která se 

protáhla až do pozdních večerních hodin. A samozřejmě také děkujeme Vám všem, co jste dorazili 

a podpořili tuto událost! 

Přípravu na nový soutěžní ročník jsme zahájili třetí červencový týden. Dobrou zprávou je udržení 

stávajícího kádru pohromadě, s radostí jsme zpět v kabině přivítali Davida Holce, který se po 

návratu z Hlinska určitě zařadí mezi opory týmu. Jistý je rovněž příchod Michala Vaška ze 

Sněžného, naopak také jistě nebudeme moci využít služeb Martina Kováře a Radima Kadlece. 

Kovářovo zranění z konce zimní přípravy se nakonec ukázalo jako vážné a půjde na operaci s vazy 

v kotníku, stejně tak Kadlec, který se zranil při malé kopané a čeká ho operace kolena a s tím spojená 

dlouhá pauza. Na startu přípravného období se jinak marodka vyprázdnila a doufáme, že vše špatné 

jsme si již na jaře vybrali. Jsme velice rádi, že se jen potvrdilo, jak výbornou partou současná kabina 

je a všichni vyjádřili touhu zde s fotbalem pokračovat. Jediný, kdo naší kabinu opustí, je Jarda Bříza, 

který končí z důvodu dojezdové vzdálenosti. Věk bohužel nezastavíme, s hráčskou základnou je to 

špatné všude, vesnický fotbal bojuje o přežití a týmy se přetahují o každého hráče. Proto stejně jako 

minulý rok říkáme – važme si každého dalšího ročníku, kdy hrajeme takto vysokou soutěž. 

Tradičně jsme se zúčastnili turnaje 4 týmů ve Svratouchu. V sobotním semifinálovém klání proti 

domácím jsme se dlouho dostávali do tempa, v nikterak strhujícím zápase jsme nakonec zvítězili 

6:2, když se 2x prosadil Skála se Štěrbou a po brance přidali Otava s Holešem. Diametrálně odlišný 

souboj pak nabídlo nedělní finále. Od začátku se hrálo ve velice slušném tempu, měli jsme převahu 

a tlačili se do koncovky, o level lepší vystoupení než předešlý den skončilo vysokou výhrou 8:2, 

kterou čekal málokdo. Utkání se nadmíru povedlo Holešovi, který přesně mířil 4x, 2x rozvlnili síť 

Boháč s Otavou. Cenu pro nejlepšího hráče víkendu si odvezl, stejně jako celý tým pohár pro vítěze, 

podruhé za sebou Roman Holeš. Děkujeme všem fanouškům zejména za nedělní podporu, cítili 

jsme se jako doma! 
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Níže přikládáme program podzimu včetně odjezdu autobusu na venkovní utkání. Do krajského 

přeboru kromě FŠ Třebíč postoupila nakonec i rezerva Žďáru, která využila toho, že z divize 

odstoupila juniorka Jihlavy, což zapříčinilo více postupujících míst z nižších soutěží. O soutěž níže 

se naopak po roce vrací Nedvědice a Velký Beranov. Nováčky jsou sestupující Námešť a Dukovany, 

s oběma týmy již máme zkušenost, z B-třídy pak postupují Luka nad Jihlavou a také Bory. Právě 

s těmito dvěma celky zahájíme celý ročník, půjde o velice těžká utkání, do kterých musíme jít 

s absolutní pokorou, nováčkovský elán dělá své, je třeba chytit začátek soutěže tak jako minulý rok.  

Právě první soutěžní víkend jsme si pro Vás přichystali oslavy výročí založení fotbalu v Herálci, 

od kterého letos uplyne 70 let! Na programu bude již ve středu atraktivní klání ženských ligových 

družstev, na naše hřiště k přátelskému utkání dorazí Pardubice s Líšní! V pátek se můžete těšit na 

letní kino, výběr filmu ještě upřesníme, co však nebude chybět, to bude chutné občerstvení – 

k večeři si udělejte místo na hamburgery z dílny jednoho z našich gólmanů, ke spláchnutí této 

dobroty si samozřejmě budete moci vybrat z pestré nabídky nápojů. Sobotní dopolední program 

s přesahem až do odpoledne bude patřit mládežnickým kategoriím, které se utkají v turnajích. 

Rovněž nebude chybět ani turnaj v nohejbale trojic, přihlásit se můžete u kteréhokoliv člena 

výkonného výboru. V podvečer se mezi sebou utkají legendy našeho fotbalu a večer vše zakončíme 

taneční zábavou se skupinou Metaxa! Po celý den samozřejmě bude připraveno bohaté občerstvení 

a skákací hrad pro děti. V neděli pak vše vyvrcholí prvním mistrovským utkáním A-týmu! Věříme, 

že vyjde krásné počasí, sejdeme se v hojném počtu a společně oslavíme významné jubileum!  

 

 

Důrazné upozornění 
 

Upozorňujeme spoluobčany, že v prostoru obecních sportovišť za Stalingradem, budou umístěny 

nástrahy na likvidaci přemnožených hlodavců. Dejte proto pozor na své čtyřnohé miláčky a malé 

děti. 

                                                                                         Správce sportovišť  - Lukáš Zástěra 
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Společenská kronika 

  
V měsíci srpnu oslaví své životní jubileum tito naši 

spoluobčané: 

 

1.8. Ladislav Marek, Herálec č.p. 257, 75 let 

5.8. Růžena Paseková, Český Herálec č.p.122, 81 let 

11.8. Jarmila Musilová, Herálec č.p. 201, 60 let 

11.8. Josef Peňáz, Herálec č.p. 253, 55 let 

12.8. Jindřiška Žáková, Brušovec č.p. 343, 70 let 

13.8. Marie Myšková, Český Herálec č.p. 416, 65 let 

13.8. Pavel Major, Český Herálec č.p. 99, 55 let 

18.8. Jaroslava Majorová, Český Herálec č.p. 99, 80 let 

24.8. Jana Burešová, Český Herálec č.p. 34, 60 let 

26.8. Jiří Bárta, Český Herálec č.p. 15, 75 let 

30.8. Jaroslava Černá, Český Herálec č.p. 420, 75 let 

 

  

 

 Blahopřejeme a do dalších let přejeme hodně štěstí, zdraví a spokojenosti. 

 




Inzerce 

 
 

  

 

VČELÍ MED – KVĚTOVÝ a LESNÍ  

Dítětovi, Herálec 419 pod školou, prodají čerstvý med 

z Moravy. Cena 200 Kč/kg (sklenice výměnou). 

Odběr je možný ihned.  

Kontaktní telefon: 561 202 289, 777 989 513 
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